
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 5 maart 2019 

 

Onze fractie heeft op 22 oktober 2018 een artikel 42-vraag gesteld over het 

gebruik door de Watersportvereniging ’s-Gravenzande van het 

parkeerterrein De Banken.  

 

- Wat gebeurt er nu verder met het parkeerterrein en zijn de 

parkeerwachters definitief weg? 

- Uw College geeft aan dat het beëindigen van de overeenkomst met 

de parkeerwachters een bevoegdheid is van het College en dat de 

Raad niet geïnformeerd behoeft te worden. Is dit wel een correcte 

weergave: College is bevoegd, maar dat ontslaat haar niet van 

informatieplicht aan de Raad, zeker voor dit gevoelige 

kustonderwerp Is het College het hiermee eens? 

 

De Watersportvereniging heeft eerder aangegeven dat zij er belang bij 

heeft te weten hoe het met parkeren gaat zitten omdat als dat niet 

betalend meer is, de vereniging nauwelijks nog bij de bootjes kan komen. 

Tot nog toe betaalden de leden een bijdrage in de kosten van de huur van 

de parkeergelegenheid en deden dat via het bestuur. Zo lang er geen 

duidelijkheid is, kan het bestuur geen bijdrage van de leden vragen. 

 

Kort en goed:  

- Hoe gaat het College op korte termijn invulling geven aan het 

parkeren bij De Banken? Zoals het nu gaat zal het de 

Watersportvereniging geld gaan kosten. Kan de wethouder 

duidelijkheid geven? 
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Westland Verstandig 


